
پرسپوليس به دنبال جبران در قطر
هفت��ه دوم رق�ابت ه��اي 
ليگ قه�رمان�ان آسيا امشب 
پيگي���ري م�ي ش���ود. بر همين 
اس�اس پرسپوليس و سپاه�ان امشب 
به ترتيب به مص���اف الدحي�ل و الاتحاد 
م�ي روند و نس���اجي ف�رداش��ب در آزادي با 

الهلال ديدار مي كن�د. 
پرس��پوليس ش��روع خوبي در اي��ن فصل از 
رقابت ه��اي لي��گ قهرمانان نداش��ت. باخت 
خانگي برابر النصر، آن هم با يك نمايش ضعيف 
چيزي نبود كه هوادار پرس��پوليس از قهرمان 
ليگ انتظار داش��ت. با اين وج��ود عدم حضور 
تماشاگران، وضعيت نامناس��ب زمين بازي و 
البته شرايط حريف دلايلي بود كه يحيي براي 
شروع ناكام تيمش آنها را برشمرد و تأكيد كرد 
كه با توجه به امكانات و مهره هاي النصر نبايد 
انتظار پيروزي سرخپوش��ان را داشت. توجيه 
سرمربي پرسپوليس براي هواداران قابل قبول 
نبود، اما صدا هم از كسي درنيامد تا تيم يحيي 
با فراموش كردن نتيجه ب��ازي با النصر خود را 
مهياي بازي با الدحيل كند. ديداري كه ساعت 
21:30 امش��ب و ب��ه ميزبان��ي حريف قطري 

برگزار مي شود. 
تعطيلي ليگ فرصت خوبي بود تا يحيي نقاط 
ضعف تيمش را براي رويارويي با دومين حريف 
سرخپوش��ان در ليگ قهرمانان آسيا برطرف 
كند، اما نبودن در جريان مس��ابقات به همان 
اندازه باعث نگراني سرمربي سرخپوشان شده 
است، به طوري كه در كنفرانس قبل از بازي با 
كنايه تأكيد مي كند آخرين بازي پرسپوليس را 
به ياد ندارد! اما س��طح دغدغه ها و نگراني هاي 
يحيي با هواداران پرس��پوليس تفاوت زيادي 
دارد، خصوصاً بعد از نمايش ضعيفي كه ياران 

يحيي برابر النصر به تصوير كشيدند!
پرسپوليس مقابل النصر هيچ حرفي براي گفتن 
نداشت و اين مسئله كوچك ترين ارتباطي به 
حضور رونالدو در زمين بازي نداشت، چراكه 

ستاره پرتغالي حريف عربستاني به جز فرصتي 
كه از دس��ت داد، حركت قاب��ل توجهي انجام 
نداد و دو گل النصر را بازيكنان عربستاني اين 
تيم به ثمر رساندند. علاوه بر اين در مصاف با 
النصر نه فقط ضعف خط حمله پرسپوليس بار 
ديگر خودنمايي كرد كه اين بار خط دفاعی كه 
طي چند سال اخير به نقطه قوت پرسپوليس 
تبديل شده بود نيز عملكرد قابل دفاعي نداشت 
و حالا با اين شرايط بيم آن مي رود كه يحيي 
و ش��اگردانش برابر الدحيل هم نتوانند بازي 
تماشاگرپسندي را ارائه دهند و با دست خالي 
قطر را ترك كنند. اتفاقي كه مي تواند شانس 
صعود سرخپوش��ان از گروه Eرا كمرنگ تر از 

قبل كند. 
الدحيل حريف ساده اي نيست، آن هم در قطر. 
اين تيم از مهره هاي سرشناس��ي چون فيليپه 
كوتينيوي برزيل��ي و همچني��ن اولونگا بهره 
مي برد. بازيكناني كه يحيي بايد براي مهار آنها 
برنامه ويژه اي داشته باشد اگر نمي خواهد نتيجه 
بازي با الدحيل هم مانند النصر با شكس��ت و 
ناكامي همراه شود. يحيي در مصاف با الدحيل، 

ميلاد س��رلك را به دليل محروميت به همراه 
ندارد، اما به نظر مي رسد وحيد اميري با رهايي 
از كمند مصدوميت، مشكل خاصي براي حضور 
در ميدان نداشته باشد كه اين براي سرخپوشان 

جاي اميدواري دارد. 
         

سپاهان ديگر نماينده ايران در ليگ قهرمانان 
كه در نخستين گام به تس��اوي 2-2 برابر نيرو 
هوايي عراق دست يافت، امروز ميزبان الاتحاد 
عربستان است. تيمي كه با كسب 19 امتياز از 
هشت بازي گذش��ته خود در رده دوم جدول 
ليگ عربستان قرار دارد. اين تيم چند روز قبل 
در جام حذفي عربستان به برتري مقابل الخلود 
دس��ت يافت. ديداري كه البته با تساوي يك- 
يك به پايان رسيد تا برنده بازي در ضربه هاي 
پنالتي مشخص شود و دست آخر نيز اين حريف 
س��پاهان بود كه به عنوان تيم برنده از ميدان 
خارج ش��د. بردي كه عب��دالله المعيوف، گلر 
الاتحاد تأثير زيادي در رقم خوردن آن داشت 
و نشان داد مورايس و شاگردانش بايد براي باز 
كردن دروازه اين تيم تلاش زيادي كنند. البته 

سپاهان مهاجمان خوبي دارد و علاوه بر آن در 
خط دفاع و هافبك نيز مهره هايي دارد كه بتواند 
روي گلزني آنها حساب كند. مسئله اي كه نونو 
اسپريتو سانتو، سرمربي الاتحاد نيز بدان اشاره 
دارد: »س��پاهان يك تيم هجومي خوب است 
كه انتظارات زيادي از آن داريم.« زردپوش��ان 
اصفهاني تنها تيم ليگ برتر هستند كه موفق به 
كسب پيروزي در هر چهار بازي خود شده اند، 
اما با وجود كس��ب 12 امتياز از چهار بازي به 
حكم كميته انضباطي )كس��ر چه��ار امتياز( 
به رده پنجم س��قوط كردند تا صدر جدول در 
اختيار يحيي و شاگردانش باشد. اما آنچه نتيجه 
بازي با الاتحاد را مشخص مي كند تلاش دو تيم 
در مصاف امروز است، نه جايگاه آنها در جدول 
رده بندي ليگ هاي ايران و عربس��تان. ضمن 
اينكه عدم حضور كريم بنزما در تركيب الاتحاد 
به دليل مصدوميت مي تواند روحيه زردپوشان 

اصفهاني را براي برد اين تيم افزايش دهد. 
         

نساجي مازندران آخرين نماينده ايران است 
كه در هفته دوم ليگ قهرمانان آسيا به ميدان 
مي رود. شاگردان مهدي رحمتي كه كار خود را 
با پيروزي 2 بر صفر مقابل مومباي سيتي آغاز 
كردند تا صدرنشين گروه D باشند، سه شنبه 
از الهلال پذيرايي مي كنند. تيمي كه كار خود 
را با تساوي مقابل نوبهار نامانگان آغاز كرد تا به 
كسب نتيجه برابر نماينده عربستان اميدوارتر 
باشد. رحمتي سابقه حضور در ليگ قهرمانان 
را دارد، اما تيم او براي نخستين بار است كه در 
اين مسابقات حاضر شده و اتفاقاً شروع خوبي 
هم داشته است. ولی بي شك مصاف با الهلال 
قابل مقايسه با مومباي سيتي نيست. هرچند 
كه نيم��ار در نخس��تين ديدار خ��ود در ليگ 
قهرمانان آسيا عملكرد قابل توجهي نداشت، 
اما بي ترديد رحمتي بايد برنامه ويژه اي براي 
مهار او داشته باش��د اگر قصد كسب امتياز در 

اين مصاف خانگي را دارد.
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دنیا حیدري

معنای اعزام كيفي در گلایه های تفتيان 
ناراحتي را مي شد به وضوح در چشمان تفتيان ديد. او بهتر از هر كس 
ديگري مي دانست كه توان رفتن روي سكو را دارد، اما نه وقتي برخلاف 

ساير رقبا، مجبور بود بدون مربي پشت خط بايستد. 
كسي نمي داند تفتيان آن لحظه كه چندين مربي در حال كوچ كردن 
دونده چيني بودند تك و تنها پشت خط به چه مي انديشيد، اما بي ترديد 
زماني كه او به عنوان چهارمين دونده از خط پايان عبور كرد بسياري به 
اين مي انديشيدند كه به چه قيمت از سر و ته كاروان شهيد حججي  زده 
شد؛ به قيمت از دست رفتن مدال  و نرسيدن پاي ورزشكاران به سكو؟!

ورزشكاران بسياري اين روزها با حسرت اخبار هانگژو را دنبال مي كنند و به 
اين مي انديشند كه اگر نام شان در ليست اعزامي به بازي هاي آسيايي بود، چه 
بسا مي توانستند يكي از مدال آوران ايران در چين باشند. اما حال بسياري 
از آنها كه اعزام ش��ده اند هم بهتر از ورزشكاراني نيست كه حسرت اعزام به 
دل شان ماند! ورزشكاراني چون حسن تفتيان كه دستش تنها به اين دليل 

از لمس مدال بازي هاي آسيايي كوتاه ماند كه مربي كنارش نبود!
رفتن روي سكو در رقابت هاي حائز اهميتي چون بازي هاي آسيايي كار 
چندان ساده اي نيست و فاكتورهاي متعددي را شامل مي شود كه يكي 
از مهم ترين آنها، مربي و كادرفني خوب اس��ت. ج��دا از آن، بزرگ ترين 
ورزشكاران دنيا هم نياز به كوچ ش��دن توسط مربي دارند كه در غير اين 
صورت نمي توانند از توانمندي هاي خود آنطور كه بايد استفاده كنند. اما 
به نظر مي رسد مسئولان تصميم گيرنده درك چنداني از اهميت حضور 
مربيان در كنار ورزشكاران ندارند كه به سادگي با كشيدن قلم قرمز روي 

نام آنها، فرصت ها را به حسرت تبديل مي كنند. 
يكي از عمده دلايل اعزام كيفي و كوچك كردن كاروان، مديريت هزينه  
بود. البته دلايل ديگري نيز براي اين تصميم پرايراد كه حسرت حضور در 
بازي هاي آسيايي را به دل ورزشكاران زيادي گذاشت برشمرده شد، اما 
كمتر كسي است كه نداند دليل اصلي به مسائل مالي برمي گشت و تلاش 
آقايان براي كاهش هزينه ها! اما همانطور كه انتظار مي رفت اعزام كيفي 
تنها ش��امل حال مربيان و بازيكنان می شد و محدوديتي براي مسئولان 
ايجاد نمي كرد كه اگر غير از اين بود، به جاي رئيس فدراسيون دووميداني 
بايد مربي تفتيان راهي چين مي شد. مربي كه حضورش لازم و ضروري 
بود، اما با وجود اين مهم، برخلاف داوري جواز حضور در بازي هاي آسيايي 
را كسب نكرد تا شاگرد او در عين شايستگي پايش به سكو نرسد و حسرت 
كس��ب اين مدال به س��ادگي هرچه تمام تر به دل كاروان اي��ران بماند! 
حسرتي كه اما هيچ كس به اندازه حسن تفتيان آن را حس نمي كند. او كه 
تمام تلاش خود را كرد، ولی در اين جنگ نابرابر دستش به جايي نرسيد، 
چراكه كار دووميداني با صدم  ثانيه هاس��ت و اين كار را س��خت مي كند، 
خصوصاً اگر مربي هم نباشد تا در اين ثانيه هاي حساس دست ورزشكار را 

براي عبور از جنگ نابرابري كه در پيش دارد، بگيرد. 
امروز اما سؤال اينجاس��ت كه مگر قرار بر اعزام كيفي كاروان براي كاهش 
هزينه ها نبود؟ مگر به همين دليل از اعزام برخي مربيان خودداري نشد؟ 

پس چه دليلي براي حضور مسئولان و رؤساي فدراسيون ها در چين وجود 
دارد؟ آيا حضور مسئولان و رؤساي فدراسيون ها ضروري تر از حضور مربيان 
ورزشكاران اس��ت؟ هرچند كه اين نخستين بار نيست با چنين مسئله اي 
مواجه مي شويم. بارها نيز به مراتب ش��اهد آن بوديم كه به جاي مربيان، 
رؤساي فدراسيون ها به مسابقات مختلف اعزام شدند. اعزام هاي غيرضروري 
كه ضربه آن را هم خورده ايم، اما باز هم درس عبرت نش��ده اس��ت، حتي 
زماني كه به اعزام كيفي كاروان تأكيد فراوان ش��ده بود و با اين بهانه قيد 

حضور برخي ورزشكاران و رشته ها در هانگژو  زده شد!

در هفته دفاع مقدس و به پاس تكريم خانواده شهدا 
سجاد انوش�يرواني، رئيس فدراسيون وزنه برداري 
با خانواده ش�هيدان مظفري نيا و حس�يني ديدار و 
گفت و گو كرد. در اين ديدارها از خانم زهرا سادات 
حسيني معروف به »ننه زهرا«، دختر بزرگوار شهيد، 
خواهر شهيد و همسر شهيد از طرف رياست محترم 
فدراس�يون وزنه برداري تقدير و تشكر شد. رئيس 
فدراسيون همچنين براي ساعتي با پدر و مادر سعيد 
مظفري نيا گفت و گو  كرد و گفت كه ملت ايران همواره 
مديون فداكاري  و رشادت هاي تمامي شهداي عزيز 

كشورمان هستند.

تكواندو با زدوبند به جایي نمي رسد
در خصوص عملكرد تي��م ملي تكواندو 
در بازي هاي آس��يايي ابتدا بايد بگويم 
تيم ها چه در بازي هاي المپيك و چه در 
بازي هاي آسيايي توسط كشورهايشان 
س��رمايه گذاري هاي زي��ادي انج��ام 
مي دهند. وزارت ورزش تمام كش��ورها 
به خاطر بالا بودن اهميت اين دو رويداد 

بزرگ سرمايه گذاري زيادي مي كند. 
تمام تيم هاي حاضر در اين دو رويداد در 
بالاترين شرايط ممكن به مصاف حريفان 
خود مي روند، اما بچه هاي ما در بازي هاي هانگژو در قد و قواره بازي هاي 
آسيايي ظاهر نشدند. درست است كه هر پنج بازيكن مان در بخش مردان 
مدال گرفتند، اما جايگاه بچه ه��اي ما بالاتر از اين مدال هاس��ت. ما بعد 
از مس��ابقات جهاني مكزيك به بعد كه نتوانس��تيم خوب نتيجه بگيريم، 
متأسفانه دوستان به جاي ريشه يابي، مسائلي را مطرح مي كنند كه هيچ 
ارزشي براي بالا بردن مس��ائل فني ندارد و براي رفع مشكلات تأثيرگذار 
نبوده و نيس��ت. فكر مي كن��م زماني رس��يده كه كادرفني و مس��ئولان 
فدراسيون بايد يك واقعيت هايي را قبول كنند. به خاطر جامعه تكواندو و 

مردم بايد دليل اين باخت ها را پيدا كنند و اين مسائل ريشه يابي شود. 
ما دوره قبل سه مدال طلا داشتيم، اما در اين دوره نتوانستيم حتي يك طلا 
بگيريم. نگاه كنيد بازيكنان ما در اين رقابت ه��ا در دور اول با چه حريفاني 
مبارزه كردند. ما دست خالي از اين مسابقات بيرون نيامديم، اما جامعه اين 
عملكرد و اين مدال ها را در بازي هاي آسيايي و تكواندو قبول ندارد. بايد قبول 
كنيم كه سطح تكواندوي ما پايين آمده اس��ت، ولي متأسفانه هر كسي از 
عملكرد ضعيف تكواندو انتقاد مي كند او را كنار مي گذارند و اين روند صحيح 
نيست. تا ريشه يابي نكنند مشكلات تكواندو حل نخواهد شد. با دوستي و 
زدوبند كار تكواندو پيش نمي رود. كميته فني بايد درست تصميم بگيرد. ما 
بعد از مسابقات جهاني ديديم كه دوستان در كميته فني فقط شعار دادند 
و مدعي بودند همه چيز گل و بلبل اس��ت. به هر حال بايد از كارشناسان و 
منتقدان استفاده كنند. من اگر نقدي دارم براي رشد تكواندوست. ما دشمن 
تكواندو نيستيم. بايد براي حل اين معضل، ريشه يابي انجام شود. با حذف 
منتقدان و كارشناس��ان كار پيش نخواهد رفت. متأس��فانه در كميته فني 

بده  وبستان است و براي تيم ملي تصميم گيري مي كنند.

 رئال – ناپولي بازي بزرگ هفته دوم
ليگ قهرمانان اروپا

فرصت  جبران  براي  منچستر 
هفته دوم ليگ قهرمانان اروپا از فرداش��ب با برگزاري بازي هاي چهار 
گروه اول اين مس��ابقات آغاز مي ش��ود. ديدارهايي ك��ه بدون ترديد 
بزرگ ترين و حس��اس ترين آن، نبرد ناپولي - رئال در گروه سوم اين 

رقابت هاست. 
   اين منچستر لرزان 

در گروه اول، جايي كه منچس��تريونايتد و بايرن مونيخ حضور دارند و دو 
تيم در همان هفت��ه اول به مصاف هم رفتند، منچس��تر باخت و در ادامه 
حتي نتوانست وضعيت خود را در ليگ جزيره سروسامان دهد تا حالا در 
بحراني ترين حالت ممكن در زمين خود از گالاتاسراي تركيه پذيرايي كند. 
شايد اگر چند سال قبل بود، مي شد با توجه به شرايط ميزباني به راحتي 
حكم به پيروزي منچس��تر داد، اما حالا شياطين س��رخ تبديل به تيمی 
شده اند كه حتي در تئاتر رؤياها هم به راحتي آب خوردن مي بازند، بنابراين 

اگر گالاتاسراي برنده بازي سه شنبه شب شد اصلًا نبايد تعجب كرد. 
بايرن مونيخ آماده و سرحال هم همزمان با كپنهاگن دانمارك روبه رو 
مي شود. تيم اول آلمان هرچند ميهمان اين بازي است، اما مي توان يك 
پيروزي ديگر را از همين حالا به حساب باواريايي ها نوشت، مگر آنكه 

كپنهاگن بخواهد شگفتي سازي كند. 
   كار راحت آرسنال

در گروه دوم به نظر مي سد به رغم حضور سويا و آيندهون، آرسنال كار 
چندان سختي نداشته باشد. آنها در بازي اول با چهار گل آيندهون را 
بردند و حالا بايد به مصاف لانس فرانسه بروند، تيمي كه در بازي اول 
مقابل سويا به تس��اوي يك -يك رس��يد. در ديگر بازي هم آيندهون 
ميزبان سوياس��ت، ديداري كه نتيجه آن تأثير بس��زايي در سرنوشت 

تيم هاي صعود كننده از اين گروه دارد. 
   خط و نشان ناپولي 

اما در گروه س��وم مس��ابقات، جايي كه از همان لحظه مشخص شدن 
تيم هاي حاضر در اين گروه نبرد صدرنشيني ميان ناپولي و رئال مادريد 
آغاز ش��د، يونين برلين و براگا تقريباً فهميده اند شانس��ي براي صعود 
ندارند و فرداشب در نبرد بين مدعيان گروه، ناپولي ميزبان رئال مادريد 
اس��ت. رئال در آخرين فصل حضور آنجلوتي در نتيجه گيري با نوسان 
زيادي روبه روس��ت. هرچند آنها صدرنشين لاليگا هس��تند، اما روند 
نتيجه گيري تيم آنجلوتي به گونه اي اس��ت كه اصلًا نمي توان روي آن 
حس��ابي باز كرد. رئال در هفته اول در زمين خود يك پيروزي سخت 
مقابل يونين برلين به دست آورد و حالا بايد به جهنم ناپل برود. البته 
رئال خوش شانس است كه ناپولي قدري با تيم مقتدر فصل قبل فاصله 
گرفته است، اما به هر حال بازي در ناپل سختي هاي خود را دارد. ناپل 
برخلاف رئال در جايگاه س��وم جدول رده بندي س��ري آ ق��رار دارد و 
مي خواهد با برتري در اين ديدار حساس بار ديگر براي رقباي اروپايي و 

ايتاليايي خود خط و نشان بكشد. 
ديگر ديدار اين گروه را يونين برلين و براگا برگزار مي كنند و اميدوارند 
بازي بزرگ گروه مس��اوي ش��ود تا يكي از آنها با برتري مقابل ديگري 

حداقل بتواند به صعود اميدوار باشد. 
   اينتر به  دنبال اولين برد 

در گروه چهارم، صدرنش��ين ايتاليا برخلاف س��ري آ شروع خوبي در 
ليگ قهرمانان نداشت. توقف مقابل سوس��يداد با وجود اينكه اين تيم 
يكي از مدعيان صعود از گروه محس��وب مي شود، نتيجه اي نبود كه با 
نمايش هاي اينتر در ايتاليا از اين تيم توقع مي رفت. اينتر فرداشب مقابل 
بنفيكا قرار مي گيرد، تيمي كه در بازي اول مقابل سالزبورگ شكست 
خورده و حالا كار بسيار س��ختی مقابل صدرنش��ين ايتاليا در جوزپه 
مه آتس��ا دارد. اينتر در زمين خود و در مقابل چشم هوادارانش تيمي 
بي رحم است كه حتي به همشهري خود نيز رحم نمي كند، به خصوص 

اينكه مي خواهد نتيجه ضعيف هفته اول را هم جبران كند. 
در ديگر ديدار اين گروه سالزبورگ از رئال سوسيداد پذيرايي مي كند، 
ديداري كه نماينده اسپانيا به ش��دت به دنبال پيروزي در آن است تا 

مقابل اينتر كم نياورد.

تيم ملي واليبال ايران در ادامه رقابت هاي كسب سهميه المپيك 
2024 پاريس از س��اعت 16:30فردا به مصاف قطر مي رود. با 
توجه به لزوم برتري مقابل حريفاني چون قطر كه فاصله زيادي 
با واليبال ايران دارند، شاگردان بهروز عطايي بهترين فرصت را 
دارند تا با برتري مقابل اين رقيب آس��يايي وضعيت خود را در 
رنكينگ بين المللي سروسامان دهند تا در صورت عدم موفقيت 
در كسب سهميه از مس��ابقات برزيل حداقل به رده بندي خود 
در رنكينگ فدراسيون جهاني اميدوار باشند و بتوانند از اين راه 

سهميه حضور در پاريس را به دست آورند.

قطر فرصت ناب واليبال ایران

سيدحس��ين طباطبايي، رئيس فدراس��يون كاراته از آمادگي 
هشت كاراته كاي ايران براي كسب خوش��رنگ ترين مدال  در 
بازي هاي آس��يايي خب��ر داد و گفت: »اميدوارم دس��ت پر به 
ايران بازگرديم. همه نفرات ما ظرفيت و شايس��تگي كس��ب 
خوشرنگ ترين مدال در بازي هاي آسيايي را دارند و اميدوارم با 
توكل به خدا و با دعاي خير مردم، بچه ها بتوانند بهترين نتايج 
را كسب كنند و اين وظيفه اي را كه بر دوش ماست به بهترين 
ش��كل ادا كنيم. به هر حال كاراته و كشتي هميشه مدال هاي 
خوبي براي ورزش ايران در رويدادهاي بين المللي و مخصوصاً 
در بازي هاي آسيايي كسب كرده اند. همه كشورها براي كسب 
مدال به ميدان مي آيند و به دست آوردن مدال در اين مسابقات 
قطعاً كار دشواري است، اما ورزشكاران ما با تمام توان خود به 

ميدان مي روند و به دنبال خوشرنگ ترين مدال  هستند.«

بهترین نتایج را مي گيریم
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نقره اي هم عيار با  طلا
    شيوا نوروزي

خبرنگار اعزامي »جوان« به هانگژو
م�دال  اولي�ن  ك�وراش  ملي پ�وش 
بانوان اي�ن رش�ته در تاري�خ بازي هاي 
آس�يايي را به دس�ت آورد و ي�ک مدال 
ديگر به جم�ع مدال ه�اي كاروان ايران 
در بازي ه�اي آس�يايي اضاف�ه ك�رد. 

         
در روزي كه برادران عالميان نتوانستند به 
فينال دوبل تنيس روي ميز صعود كنند و به 
همان برنز تاريخي خود بسنده كردند، دنيا 
آقايي تا يك قدمي قهرماني و كسب طلای 
كوراش پي��ش رفت، ام��ا در نهايت نقره اي 

تاريخ ساز و هم عيار با طلا به چنگ آورد. 
   بانوي تاريخ ساز

بعد از مجيدوحيد بريمانلو، نوبت دنيا آقايي 
بود كه يك مدال تاريخي ب��راي كوراش به 
ارمغان بياورد. كوراش كار وزن ۷0 - كيلوگرم 
در فينال به حريف چيني خورد و ضربه فني 
ش��د. نقره آقايي اولين مدال كوراش بانوان 
در اين دوره است. نايب قهرمان آسيا پس از 
كسب اين عنوان از تلاش هاي 1۵ ساله  خود 
گفت: »خدا را ش��كر مي كنم كه نتيجه 1۵ 
سال تلاش و زحمتي را كه در رشته كوراش 
و جودو كشيدم، گرفتم. خيلي دوست داشتم 
مدال طلا كسب كنم، اما متأسفانه نشد. از 
همه كس��اني كه در اين مسير به من كمك 

كردند، تشكر مي كنم. 
اميدوارم بتوانم جب��ران كنم. در فينال يك 
لحظه از ناحيه زانو آس��يب دي��دم و لحظه 
ترسناكي بود، اما خوشبختانه جدي نبود.« 
اين در حالي است كه طاهره آذرپيوند ديگر 
ملي پوش تيم ك��وراش در اولين گام از دور 

رقابت ها حذف شد. 

   برنز دوبل مردان
نوشاد و نيما عالميان اين فرصت را داشتند 
تا با درخشش در نيمه نهايي مسابقات دوبل 
تنيس روي ميز به تاريخ سازي ش��ان ادامه 
دهند، اما چين تيم اول جهان اين اجازه را به 
آنها نداد. برادران عالميان 4 بر صفر شكست را 

پذيرفتند و مدال برنز را به گردن آويختند. 
نوشاد معتقد است حمايت همه جانبه چيني ها 
از تيم شان كار آنها را سخت كرد: »بازي بسيار 
س��ختي بود و در مقابل تيم برتر جهان بازی 
می كرديم. آنها دوبل كاملي داش��تند، البته 
ما هم خوب بازي كرديم. من با توپ هايشان 
مشكل نداشتم، اما جو سالن كاملًا به نفع آنها 
بود و 6 هزار تماشاگر حمايت شان مي كردند. 
ش��ايد در انفرادي بتوان چيني ه��ا را برد، اما 
تاكنون هيچ تيمي نتوانس��ته آنها را در دوبل 
ببرد و آنها قهرمان بلامنازع دنيا هستند. بازي 
بدي را انجام نداديم و رالي هاي خوبي داشتيم. 
خدا را شكر مي كنيم كه توانستيم مدال كسب 

كنيم كه براي اولين بار بود.«
نيما عالميان هم بر قدرت بلامنازع چيني ها 
در تني��س روي مي��ز تأكيد ك��رد: »خيلي 
بازي سختي بود، چيني ها نفرات اول و دوم 
پينگ پنگ دنيا بودند و فقط مي توانم بگويم 
واقعاً س��خت بود و ما زورمان را زديم. اسم 
چين روي همه تيم ها تأثيرگذار است و شايد 
بگوييم تأثيري ندارد، اما از كهكشان ديگري 
بايد بياين��د و چيني ها را شكس��ت دهند. 
هيچ كس در اين دني��ا نمي تواند چيني ها را 
شكس��ت دهد.« او  تصريح كرد: »اگر  تمام 
تيم هاي دنيا مقابل چين جمع شوند، حتي 

يك گيم هم نمي توانند پيروز شوند.«
جميل لطف الله نسبي، سرمربي تيم تنيس 
روي ميز نيز از دش��واري هاي پي��روزي بر 

چين گفت: »اگر مي خواهي��د مقابل چين 
پيروز شويد بايد خيلي صحيح و كم اشتباه 
بازي كنيد، چون بازيكناني نيس��تند كه به 
راحتي امتياز بدهند. تيم بسيار قدرتمندي 
هستند و س��رعت بازي شان بسيار بالاست. 
بچه هاي ما در بيشتر مواقع از سرعت چين 
عقب مي ماندند. از س��وي ديگ��ر خطاهاي 
غيراجباري در ب��ازي نوش��اد و نيما وجود 
داشت، در حالي كه فش��اري روي شان نبود. 
وقت��ي اينطور ب��ازي كنيد، امي��دي هم به 

پيروزي وجود ندارد.«
   ساير نتايج

باخت به كره جنوبي پرون��ده هندبال ايران 
در بازي هاي آس��يايي را بست. تيم وسلين 
وويوويچ با قبول شكس��ت 2۵ بر 24 مقابل 

كره از صعود به نيمه نهايي بازماند. 
رقابت هاي آب هاي آرام بازي هاي آس��يايي 
هانگژو كه از روز گذشته در مركز ورزش هاي 
آبي فويانگ آغاز ش��ده بود، دنبال ش��د. در 
اولين رقابت نمايندگان كش��ورمان در روز 
دوم مسابقات آب هاي آرام بازي هاي آسيايي، 
هيوا افضلي در دور مقدماتي كانوي يك نفره 
200 متر بانوان رقابت كرد. افضلي در گروه 
دوم مقدماتي كانوي يك نفره 200 متر بانوان 
با حريفاني از ژاپن، ويتنام، ازبكستان و چين 
رقابت كرد و با زمان ۵۵/2۷8 ثانيه پنجم و 
راهي نيمه نهايي شد. هيوا افضلي براي صعود 
به فينال در دور نيمه نهايي با نمايندگان هند، 
كره و ژاپن رقابت كرد و دوم شد. سه نفر اول 
اين رقابت به فينال راه يافتند. فينال اين ماده 

فردا صبح برگزار مي شود. 
در هش��تمين روز از مس��ابقات تيران��دازي 
بازي هاي آس��يايي هانگژو در پايان پنج راند 
از تراپ، محم��د بيرانوند ب��ا 11۷ امتياز در 

رده ش��انزدهم ايس��تاد و مرضيه پرورش نيا 
نيز با كسب امتياز 10۵ جايگاه هفدهم را به 
خود اختصاص داد. به اين ترتيب تيراندازي 
ايران در بازي هاي آسيايي يك مدال برنز در 
ميكس تپانچه توسط هانيه رستميان و امير 
جوهري خو به دست آورد. حذف زودهنگام 
زهرا نعمتي بس��يار عجيب ب��ود؛ در مرحله 
مقدماتي ريكرو بان��وان تيراندازي با كمان، 
مبينا فلاح در رده سي و هشتم قرار گرفت، 
يس��نا پورماهاني در رده سي و نهم ايستاد و 
زهرا نعمتي در رده چهلم قرار گرفت. طبق 
قانون بازي هاي آسيايي، دو نفر برتر هر كشور 
مي توانند در مرحله حذفي بازي كنند و بدين 
ترتيب در مرحله حذفي و در بخش انفرادي 
زهرا نعمتي حضور ندارد. حس��ين كيهاني، 
قهرمان بازي هاي آسيايي در دو 3هزار متر با 
زمان 8/4۵/98 دقيقه در رده ششم ايستاد و 

از دستيابي به مدال بازماند.
   حذف فوتبال با يک گل خورده!

تيم فوتبال زير 23 سال ايران با شكست برابر 
هنگ كنگ از صعود به نيمه نهايي بازي هاي 
آس��يايي بازماند. ديروز تيم رضا عنايتي در 
حالي به مصاف هنگ كنگ رفت كه نتوانست 
از موقعيت هايش اس��تفاده كند. در عوض 
رقيب در ابتداي نيم��ه دوم به تك گل بازی 
رس��يد و در نهايت به جمع چه��ار تيم برتر 
اين مسابقات راه يافت . اميدها در شرايطي 
وداع تلخي با بازي هاي هانگژو داشتند كه در 
جريان مسابقات تنها يك بار دروازه تيم  شان 
باز ش��د، همان يك گل نيز باعث شد باز هم 
حسرت كس��ب مدال بازي هاي آسيايي به 
دلمان بماند. پ��س از ناكام��ي در صعود به 
المپيك پاريس اين دومين حذف تيم اميد 

با رضا عنايتي است.


